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摘要   局部等度连续Ｃ－半群施德明（郑州大学系统科学与数学系，河南４５００５２）杨录山
（信息工程学院四系，郑州４５０００４）１９９１年９月１４日收到，
１９９２年１０月２２日收到修改压缩稿．一、引言设Ｅ为序列完备的局部凸线性拓补空间，Ｌ（Ｅ）
为Ｅ上连续线性算子全体所成的集，Ｌ（Ｅ）的子族称为等度连续的，如果对任意连续半范数ｐ，

存在连续半范数ｑ，使得如果对算子族存在上定义的正值连续函数使对任意连续半范数... 
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LOCALLY EQUICONTINUOUS C-SEMIGROUPS

SHI DE-MING(1)；YANG LU-SHAN(2)

(1)Department of System Science & Mathematics Zhengzhou University 450052;(2Department of 
Applied Mathematics, Institute of Informational Engineering Zhengzhou 450004)

Abstract  We are concerned with the locally equicontinuous C-semigroups in locally convexlinear topological spaces. Some 
results of the theory of exponentially bounded Csemigroups in Banach spaces are extended to locally convex sequentially 
completelinear topological spaces. Specially, the generation theorem is proved. 
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